
Dzień dobry.  

Za późno zostałam poinformowana o komisjach i dlatego w dniu dzisiejszym nie mogę być na 

żadnej z tych komisji. 

Z uwagi na uniemożliwienie mi brania udziału w komisjach oraz krótki termin na zapoznanie 

się z budżetem, wnioskuję o przeniesienie głosowania uchwały nad budżetem na styczeń, aby 

móc przedyskutować wszystkie wątpliwości dotyczące budżetu na  komisjach i aby móc 

dokładnie przyjrzeć sie budżetowi i rozwiać wszystkie te wątpliwości dotyczące budżetu.  

Proszę o przekazanie mojego wniosku Panu Staroście, Panu Przewodniczącemu Cezaremu 

Arciszewskiemu i wszystkim naszym radnym. 

 

Pozdrawiam: 

Aneta Rejczyk-Matysiak 
 


